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Närvarande:  Distribution via E-post 

Börje Landby  Närvarande samt  
Kerstin Nilsson  Nils Eric Carlsson 
Krister Larsson    
Lillemor Lindström 
Rustan Ligander    
Solveig Lemnell    
Olle Håkansson    
Roland Nilsson 
Sven Månsson 
Raul Högberg 

1. Mötet öppnades av ordf. Rustan Ligander. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Justerare. Valdes Sven Månsson. 

4. Nöjeskommitté höstaktivitet. Avstämning. Verkar vara under kontroll. Men det behövs 

mer fokus kring slipsarna! Gärna mer information i tidningarna. 

5. Senaste mötesprotokoll, 17 augusti  2009. 

Bom vid A-trähuset. Solveig har pratat med kommunen. Väntar svar. 

6. Ungdomsstipendium Rustan och Sven diskuterar detta vid ett möte med MH-gården. 

7. Styrelseledamot efter Sabina Hansson. Sabina har avsagt sig uppdrag p.g.a. att hon 

flyttar från Marieholm. Beslutades att Roland Nilsson ersätter henne. Välkommen! 

Roland kan väljas formellt vid årsmötet. Även Mattias Färlin (rådgivare till styrelsen) 

kommer att avgå. Detta p.g.a. hög belastning på ordinarie arbete. 

8. Midsommarfirandet. Erfarenheter och ”att göra lista” har gjorts. Kommer att läggas ut 

på hemsidan. 

9. Yllefabrikens pensionärer. Rustan har skrivit till kommunstyrelsen (Se ”skrivelser” på 

hemsidan). Tyvärr tackade en enig kommunstyrelse nej tack till pengarna. Skälet var att 

man ansåg att den administrativa kostnaden blev för hög. Något riktigt underlag fanns 

dock inte. Trots detta ansåg vi inte att det är någon idé att överklaga beslutet, men vi 

kan ha det i minnet vid framtida förhandlingar med kommunen om pengar till byn. 

10. Tung trafik Kvarngatan. Krister Larsson har skrivit till Svevia som hänvisat till 

kommunen.  Efter nya påtryckningar hoppas vi att det blir en snar lösning på hela 

problematiken på Kvarngatan. 

11. Eslöv 100 år. Uppstartsmöte 22 oktober kl. 1800. Plats: Medborgarhuset Eslöv. Rustan, 

Solveig och Lillemor deltar. 

12. Vad mera under hösten? Vi klarar nog inte av fler nöjesaktiviteter, Hoppas på bra 19 

september och gör en ordentlig utvärdering. 

13. Bildande av vattenråd för Saxån Braån. Rustan och Olle deltog vid ett möte i 

Teckomatorp 25 augusti. Fokus ska ligga på vattenvård. P.g.a. att många viktiga 

intressenter t.ex. lantbrukare inte kunde närvara kommer ett nytt möte att hållas längre 

fram. Rustan Olle och/eller Sven kommer att närvara. 

14. Bom Vid A-trähuset – Se punkt 5. 
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15. Övrigt.  

- Plåttaket på grillplatsen klart. Har gjorts, viss målning återstår. Bör vi själva 

klara av. Bidrag har sökts från kommunen för takarbetet. 

- Ankhuset ska på plats. Mattias tar kontakt med Jörgen Johnsson, Karl Gustav 

Johansson samt MH gården. Tillsammans gör de en tidplan och idé hur projektet 

kan genomföras. Eftersom Mattias avsagt sig uppdrag måste ny grupp tillsättas. 

- Föreningens  brevlåda. Flyttas från Biblioteket till ICA. Den bör synas bättre 

där. Krister gör detta under vecka 38. Rustan lägger ut ett meddelande på 

hemsidan. Vi vill gärna ha idéer och tankar om verksamheten från byborna. 

- Anita, bibliotekarien går i pension 31 augusti.  Solveig, Kerstin och Rustan 

överlämnade blommor från Byaföreningen. 

- Laddran kan betraktas som ett Leader projekt. Möte med kommunen och Leader 

MittSkåne 6 maj. Rustan, Olle och Lillemor deltar. Mötet har ägt rum. Även 

representant från Länsstyrelsen – våtmarksexpert deltog. Beslutades att vi ska 

göra en förstudie. Gruppen som arbetar med denna är Rustan, Sven, Olle, Börje, 

Lillemor samt 5 personer från den intresselista för Laddran som fanns vid 

julmarknaden. Sven väljer namn. Därefter bör vi snarast ha ett startmöte. Vi ska 

ta tag i projektet igen. Rustan, Olle, Sven och Lillemor 

- Bensin till byn? Vi vill gärna tillsammans med Företagareföreningen trycka på. 

Bäst är det om även ägarna av macken är positiva till detta. Roland kollar. 

- Kommunen och Byaföreningen. Under åren har Byaföreningen påtalat en mängd 

fel och brister som kommunen ansvarar för. Vi har även sökt bidrag till diverse 

förbättringar. Mycket av detta arbete har tyvärr inte gett resultat. Sven kommer 

nu att skriva ihop en lista över vad som blev/inte blev. Därefter bör vi kontakta 

kommunen och ställa frågan varför så mycket inte hänt. 

- Buskörning och fortkörning på Storgatan. Lillemor ska kontakta polisen för att 

höra vad som kan göras. 

16. Nästkommande möte torsdagen den 12 oktober kl. 1900. Bibliotekslokalen och därefter 

måndagen 9 november kl. 1900 

17. Avslutades mötet av ordföranden. 
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Lillemor Lindström 
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Sven Månsson   Rustan Ligander 


